

Dear parents and families of the pupils of St. Johann Primary School,

We would like to introduce ourselves as your **Parents' Association**. The Parents' Association aims to support the school with school trips, organise small projects, and help coordinate the end-of-year school party. We raise funds to support families with project costs and to financially contribute to school initiatives such as the **English native speaker program** or workshops like **conflict resolution or theater**. Funds are raised through organising buffets at school events and through your **annual membership contribution of €20 per family**. We kindly ask you to support us by paying the annual membership fee (please find the bank details below).

The team of the Parents' Association:

- **Chairperson:** Nils Frank – representing Wilhelm and Fridolin (1st and 3rd grade)  
[nils.frank@ms-st-johann.edu.graz.at](mailto:nils.frank@ms-st-johann.edu.graz.at)
- **Vice Chairperson:** Rene Sendelhofer-Schag – representing Raphael (2nd grade)
- **Secretary:** Christian Reszler – representing Emilia (3rd grade)
- **Treasurer:** Florian Doppler – representing Valentin (4th grade)
- **Auditor:** Nina Perkonigg – representing Florentina (2nd grade)
- **Deputy Auditor:** Lisa Nussmüller – representing Isabelle (4th grade)

### Financial Support

If you need financial assistance (for example, to help cover the cost of school trips, books, or projects), we are happy to help!

Please fill out the form and hand it to your child's class teacher, send it to **Nils Frank** (see email above), or contact us so we can complete the form together:

✉ <https://www.vs-stjohann.at/elternverein>

Projects we support every year:

- **St. Nicholas Gift Bags:** As every year, we would like to surprise the children with a small St. Nicholas gift bag. These bags will be crafted by the children at school and filled by the Parent Association.
- **Krapfen for Carnival:** On Carnival Tuesday, the Parent Association will treat all children and teachers to delicious donuts from Bäckerei Kern!
- **English Native Speaker Program & other Workshops**  
We contribute to the costs of the English native speaker program and to projects like conflict resolution or project days of the 4th grade.
- **Summer School Party**  
We are organising a Summer school party and would be delighted with your participation and support!

---

### One-Time Membership Fee per Family

Name of child/children:

Class(es):

Yes, I support the Parent Association of St. Johann Primary School for the school year 2024/25 through my membership and will contribute an annual fee of €20.- by **November 30, 2025**:

via bank transfer (preferred) **IBAN:** AT19 2081 5000 4077 0349

in cash in a sealed envelope with the child's name, handed to the class teacher

Date, Signature



Graz, Oktober 2025

**Liebe Eltern, liebe Familien der Schulkinder der Volksschule St. Johann!**

Der **Elternverein** hat zum Ziel, die Schulpartnerschaft zu fördern, die Kommunikation zu stärken und bedürftige Kinder materiell zu unterstützen. Die notwendigen Mittel werden durch Mitgliedsbeiträge, Spenden, Erträgen aus Veranstaltungen und Sammlungen des Vereins im Rahmen der Schule erworben. Wir bitten daher um einen jährlichen Mitgliedsbeitrag von **€ 20.- pro Familie**.  
**Damit unterstützen wir auch schulische Projekte und Workshops.**

**Das Team des Elternvereins:**

Obmann	Nils Frank	für Wilhelm und Fridolin 3./1.Klasse
Obmann Stellvertreter	Rene Sendelhofer-Schag	für Raphael 2. Klasse
Schriftführer	Christian Reszler	für Emilia 3. Klasse
Kassier	Florian Doppler	für Valentin 4. Klasse
Rechnungsprüferin	Nina Perkonigg	für Florentina 2. Klasse
Rechnungsprüferin Stellv.	Lisa Nussmüller	für Isabelle 4. Klasse

Wir möchten uns als euer Elternverein vorstellen:

**für finanzielle Unterstützung...**

...gibt es die Möglichkeit, einen schriftlichen Antrag (vertraulich) beim Elternverein einzureichen. Das Antragsformular findet Ihr auf der Homepage der Schule. Das Formular bitte direkt bei der Klassenlehrerin abgeben oder senden an: [nils.frank@ms-st-johann.edu.graz.at](mailto:nils.frank@ms-st-johann.edu.graz.at)

**Nikolosackerl...**

Wie jedes Jahr wollen wir auch heuer die Kinder mit einem Nikolosackerl beschenken. Diese werden von den Kindern in der Schule gebastelt und vom Elternverein befüllt.

**Faschingskrapfen...**

Der Elternverein verwöhnt am Faschingsdienstag alle Kinder und LehrerInnen mit Faschingskrapfen der Bäckerei Kern!

**Projekttage & Workshops**

Der EV übernimmt jedes Schuljahr einen Teil der Kosten für die Projekttage der 4.Klasse. Der ElternVerein unterstützt auch bei den Kosten der **English-Native-Speaker** und bei Workshops.

**Sommerfest...**

Wir hoffen, dass wir dieses Jahr wieder ein tolles Sommerfest für die Kinder organisieren dürfen, und freuen uns übers Mitgestalten und jegliche Mithilfe!!!

---

**Einmaliger EV-Mitgliedsbeitrag pro Familie**

Name des Kindes/der Kinder:

Klasse(n):

Ja, ich unterstütze den Elternverein der Volksschule St. Johann im Schuljahr 2024/25 durch meine Mitgliedschaft und leiste dazu einen Jahresbeitrag in Höhe von **€ 20.- bis 30. November 2025**:

**per Überweisung IBAN: AT19 2081 5000 4077 0349 (bevorzugt)**

in einem verschlossenen Kuvert mit Namen des Kindes bar der Klassenlehrerin

Datum, Unterschrift